

Dear Teacher,

المعلم الفاضل،

First and foremost, Happy World Teachers' Day!

نبدأ أولاً بتهنئتك باليوم العالمي للمعلم.

We at the Sustainable Schools Initiative (SSI) believe that change stems from teachers. Thank you to all the teachers who work hard in instilling love and awareness of the environment into future generations. The Environment Agency – Abu Dhabi, thanks you.

نؤمن في مبادرة المدارس المستدامة (SSI) بأن التغيير ينبع من الداخل. لذلك نشكر ونقدر جميع الجهود والأعمال الجادة في غرس الحب والوعي البيئي في الأجيال القادمة. تتقدم هيئة البيئة – أبوظبي بشكرك.

This school term, we would like to highlight **YOU!** Your dedication, impact, and your support to the environment along with your students.

خلال هذا الفصل الدراسي، نود أن نسلط الضوء عليك، وعلى تفانيك وتأثيرك ودعمك للبيئة مع طلابك.

So, if you have inspiring ideas, outstanding activities, and a creative approach to instilling a sustainable lifestyle in younger generations, please share your story with us, with photos and videos, to showcase your efforts, and inspire others to do the same.

لذا، إذا كانت لديك أية أفكار ملهمة وأنشطة متميزة ونهج إبداعي لغرس نمط حياة مستدام في الأجيال الشابة، فيرجى مشاركة قصتك معنا، بالصور ومقاطع الفيديو، لعرض جهودك وإلهام الآخرين لاتباع نهجك.

We look forward to receiving your emails on **sustainableschools@ead.gov.ae**

نتطلع إلى تلقي رسائلكم الإلكترونية على **sustainableschools@ead.gov.ae**



Pile It Up

تحدي اجمعها كلها



The **Pile It Up Challenge** asks schools to collect single-use plastic bottles and have them safely recycled. Taking part in this challenge will get us closer to our vision of a **single-use plastic free Abu Dhabi!**

يطلب تحدي **"اجمعها كلها"** من طلاب المدارس جمع العبوات البلاستيكية ذات الاستخدام الواحد وإعادة تدويرها للمساهمة في بناء رؤيتنا لإمارة **أبوظبي خالية من البلاستيك ذو الاستخدام الواحد.**



Seven winners will be chosen. **First prize** winner will leave with AED **12,000** cash prize.

سوف يتم اختيار سبعة فائزين، وسيحصل **الفائز الأول** على جائزة بقيمة **12000** درهم إماراتي.



Is your school one of the **238** schools currently taking part in the challenge? Share your updates with us by tagging SSI on social media @ssi_uae.

هل مدرستك من ضمن ال**238** مدرسة المشاركة في هذا التحدي؟ شاركنا تطوراتك في هذا التحدي على وسائل التواصل الاجتماعي من خلال الإشارة إلينا على @ssi_uae.



e-GREEN Digital Education Platform launching soon

إطلاق منصة التعليم الإلكترونية المخصصة للمواضيع البيئية

We're excited to be launching the e-GREEN digital education platform in just a few days, **Sunday, 9 October.**

يسعدنا إطلاق منصة التعليم الإلكترونية e-GREEN **يوم الأحد، 9 أكتوبر.**

e-GREEN is a collaborative digital education tool that is exclusively dedicated to the environmental sector.

e-GREEN هي أداة تعليمية إلكترونية تعاونية مخصصة حصرياً لقطاع البيئة.

The courses on the platform can help you understand the scale and impact of the environmental challenges we face, like climate change, biodiversity loss, habitat loss amongst other topics. The platform will also empower you to adopt a positive outlook and make the changes that you need for our environment.

يمكن أن تساعدك الدورات التدريبية على المنصة في فهم حجم وتأثير التحديات البيئية التي نواجهها؛ مثل تغير المناخ وفقدان التنوع البيولوجي وفقدان الموائل. كما ستمكنك المنصة من تبني نظرة إيجابية وإجراء التغييرات التي تحتاجها لبيئتنا.

The platform is for anyone and everyone! Whether you're a teacher looking for a different approach for your students, or if you are a student who wants to learn more about the environment for a school project, even if you're thinking of turning green and want to learn more about the environment and the challenges it's facing from a reliable source, e-GREEN learning is for you.

المنصة متوفرة للجميع، سواء كنت معلماً تبحث عن نهج متطور لطلابك، أو إذا كنت طالباً تريد معرفة المزيد عن البيئة لمشروع مدرسي، حتى وإن كنت تفكر في العمل من أجل بيئتك وتريد معرفة المزيد عنها وعن التحديات التي تواجهها من مصدر موثوق، فمنصة e-GREEN التعليمية هي الخيار الأفضل لك.

Visit our website and register to be one of the first to be informed of the launch e-GREEN digital education platform!

قم بزيارة موقعنا الإلكتروني والتسجيل فيه لتصبح من أوائل من يعلم بإطلاق منصة التعليم الإلكترونية e-GREEN

[Click here](#) to visit the website

[انقر هنا](#) لزيارة الموقع

Furthermore, SSI is hosting an e-GREEN training session online to help you navigate the platform easily.

بالإضافة إلى ذلك، ستستضيف مبادرة المدارس المستدامة جلسة تدريب افتراضية حول منصة e-GREEN، لمساعدتك على استخدام المنصة بسهولة.

Date: **Thursday, 20 October**
Time: **4:00 – 5:00 PM**
Platform: **Zoom**

التاريخ: **الخميس، 20 أكتوبر**
الوقت: **4:00 – 5:00 عصرًا**
على منصة: **زووم**

[Register your interest here](#)

إذا كنت مهتم فبادر بالتسجيل [من هنا](#)



Upcoming Events

الفعاليات القادمة

e-GREEN learning website launch Sunday, 9 October	إطلاق موقع e-GREEN التعليمي الإلكتروني الأحد، 9 أكتوبر
Sustainability stories session Wednesday, 19 October	جلسة قصص الاستدامة الاربعاء، 19 أكتوبر
Online e-GREEN training session Thursday, 20 October	جلسة تدريب افتراضية حول منصة e-GREEN الخميس، 20 أكتوبر
Murshed program launch Monday, 31 October	إطلاق برنامج مرشد الإثنين، 31 أكتوبر